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Informasjonsside

Fortsett med høringsutalelsen Ja

Personopplysninger 

Fornavn STEIN

Mellomnavn Ikke angitt

Etternavn ØVSTEBØ

Er søker et selskap under stiftelse? Ikke angitt

Saksopplysninger

NVEs saksnr.: 202212731

Sakstittel Øyra transformatorstasjon



 Side 2

 Innsending av høringsuttalelse

Høringsuttalelse

Høringsuttalelse Det vises til NVEs høring av søknad om konsesjon for Øyra
transformatorstasjon i regi av Fagne. Norsk Hydro (Hydro) har
betydelig kraftproduksjon og industrivirksomhet i det norske
kraftsystemet. Hydro er eier av primærsmelteverket Sør-Norge
Aluminium AS (Hydro Husnes), og dermed en direkte interesseaktør
hva gjelder nevnte transformatorstasjon. Frist for å kommentere
nevnte høring er den 2. april 2023. Hydro støtter på generelt
grunnlag etablering av ny Øyra stasjon.
 
Eierforhold
Hydro Husnes eier i dag Husnes 300 kV stasjon inklusive 300 kV
samleskinner, og underliggende spenningsnivåer, mens Statnett
eier de to parallelle 300 kV ledningene mellom Blåfalli og Husnes
stasjoner, samt 300 kV ledning fra Husnes stasjon og sørover mot
Stord via Børtveit. Fagne har i dag uttak fra 24 kV samleskinne i
Husnes stasjon, og forsyner lokal områdekonsesjonær (BKK). Etter
planlagt etablering av Onarheim stasjon vil Husnes stasjon forsynes
med to 300 kV ledninger fra Onarheim stasjon. Nye ledninger fra
Onarheim stasjon til Husnes stasjon vil inngå i transmisjonsnettet,
som følge av uttak til lokal områdekonsesjonær via nevnte 24 kV
skinne i Husnes. Fagne har bekreftet at de vil opprettholde sitt uttak
fra nevnte 24 kV skinne, selv etter etablering av ny Øyra
transformatorstasjon.
 
Grunneieravtaler
Hydro har siden 2019 hatt samarbeidsavtale med Statnett og Fagne
om utvikling av ny nettløsning på Husnes. Øyra transformatorstasjon
vil kreve areal av Hydro Husnes. Hydro har pågående dialog med
Fagne med sikte på å komme frem til minnelig avtale om håndtering
av det aktuelle areal. Hydro vil fremheve viktigheten av at en
minnelige avtale i all hovedsak inngås så langt det lar seg gjøre,
fremfor å benytte ekspropriasjon. Hydro har god dialog med Fagne
om de nevnte forhold så langt.

Høringsuttalelse som vedlegg Ikke angitt

Vedlegg av bilder og kart


